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 PROTOKÓŁ NR 0012.9.6.2022 
z posiedzenia Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji   

w dniu 21 czerwca 2022r. 
 
 

Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój, sala nr 130 A. 
Czas posiedzenia: 13:00 – 13:15 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie             
z załączoną listą obecności.   
 
Porządek obrad: 

 
1. Otwarcie posiedzenia 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Sprawy bieżące: 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2022 rok. 

4. Wolne głosy i wnioski 

5. Przyjęcie protokołu  z dnia 24 maja 2022r.  

6. Zakończenie posiedzenia  

 
Ad.1. 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Komisji  Łukasz Kasza dokonał otwarcia posiedzenia, powitał 
przybyłych gości oraz członków Komisji.  
 
Ad.2. 
Przyjęcie porządku obrad.  
 
Porządek obrad został przyjęty głosami: za-5, przeciw–0, wstrzymujących 
się– 0.  
 
Ad.3. 
Sprawy bieżące: 
 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2022 rok  
 

Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Skarbnik Miasta Dariusz Holesz. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 

Ad.4.  
Wolne głosy i wnioski 
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W temacie skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 15 Komisja postanowiła                  
o przekazaniu pisma Przewodniczącemu Rady Miasta zgodnie z treścią: 

 
„Szanowny Panie Przewodniczący, Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uprzejmie 
informuje, że działając zgodnie z instrukcją Pana Przewodniczącego, ponownie 
podjęła się merytorycznego zbadania sytuacji opisanej w skardze na dyrektora 
Szkoły Podstawowej nr 15 w Jastrzębiu-Zdroju, w tym zawnioskowała zgodnie z 
treścią otrzymanego pisma Skarżącego do Kuratorium Oświaty                             
w Katowicach, oraz Ministerstwa Edukacji w Warszawie o nadesłanie materiałów 
zgodnie z wnioskiem Skarżącego. Na dzień dzisiejszy Ministerstwo Edukacji nie 
przedstawiło żadnych wskazanych materiałów, a Kuratorium Oświaty odmówiło 
ich wydania, wymagając wskazania podstawy prawnej żądania. Mając na 
względzie powyższe bez otrzymania nowych materiałów w sprawie Komisja jest 
związana stanowiskiem zawartym w projekcie przygotowanej uprzednio uchwały, 
przedstawionej Panu Przewodniczącemu”. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały w sprawie 
rozpatrzenia skargi osoby fizycznej. Stanowisko przyjęto głosami: za – 
3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0 

 
Ad.5.  
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 24 maja 2022r.  
 
Protokół przyjęto jednogłośnie.  
 
Ad.6. 
Zakończenie posiedzenia 
 
Przewodniczący Komisji Łukasz Kasza podziękował wszystkim za przybycie  
po czym zakończył posiedzenie.  

 
Protokołowała    
Alicja Kogut     

 
Przewodniczący Komisji Skarg  

Wniosków i Petycji 
 

Łukasz Kasza 


